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Re l a t i e d a gen

Hans Vereijken:  

‘  De vakbeurs is een snelle, efficiënte manier  
om veel leveranciers te spreken’

Hans Vereijken: “We gingen vorig jaar ook naar de vakbeurs, omdat er steeds 

meer Nederlandse leveranciers ontbraken op de Horti Fair.”

Hans Vereijken heeft samen met broer Eric en neef Gerard een tomatenbedrijf van in het totaal 27 ha, verdeeld over 

twee locaties: in Someren en in Aarle-Rixtel. Op beide locaties teelt hij jaarrond ‘Tasty Tom’ trostomaten. Op een deel van 

het bedrijf wordt belicht om de oogst beter te spreiden over het jaar.

De laatste uitbreiding van 10 ha is in de zomer en herfst van 2009 

gebouwd. “We hebben één afdeling ingericht voor ‘het nieuwe 

telen’, vertelt de tomatenteler. “De luchtbehandelingskasten zijn 

heel compact en in de gevel geïntegreerd. We halen koude, droge 

lucht naar binnen en warmen deze op voordat de lucht de kas in 

gaat. In de kas zelf hebben we ook nog een dubbel energiescherm 

om energie te besparen.”

Voor de tweede keer
De tomatenteler gaat dit jaar voor de tweede keer naar de vakbeurs 

in Gorinchem. De eerste keer ging de teler er deels naartoe uit 

nieuwsgierigheid. De vorige locatie, Rijswijk, lag net wat verder 

weg. De combinatie groter en dichterbij gaf de doorslag. Omdat 

de vakbeurs aan de verwachtingen voldeed, gaat hij dit jaar weer. 

“We gingen vorig jaar ook naar de vakbeurs, omdat er steeds meer 

Nederlandse leveranciers ontbraken op de Horti Fair. En Tuin-

bouw Vakbeurs Venlo wordt maar eens in de twee jaar gehouden 

en is kleiner. Dus ik verwacht in Gorinchem dit jaar toch een 

paar andere leveranciers te treffen die niet op de vakbeurs in 

Venlo stonden. En ik vind het prima verdeeld: een vakbeurs in 

het najaar en een in het voorjaar.”

Lijstje
“Een bezoek aan de vakbeurs is een snelle en efficiënte manier om 

met veel leveranciers te spreken, die je anders op het bedrijf had 

moeten uitnodigen. Ik maak van tevoren een lijstje van stands 

die ik wil bezoeken. Omdat we net nieuw gebouwd hebben, ben 

ik nu vooral bezig met de afwerking. Ik kijk rond naar dingen 

die de bedrijfsvoering efficiënter maken.”
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